
Fra: Sletten, Bente (bensletten@internett.mil.no)
Sendt: 21.10.2020 13:35:16
Til: Postmottak Ørland
Kopi: 

Emne: VS: VS: Trafikksikkerhetstiltak Buaasveien, 7140 Opphaug
Vedlegg: 
Hei!
 
Kan dere videresende denne mail til trafikksikkerhetsutvalget?
 
Mvh
Bente Sletten
 

Fra: Sletten, Bente <bensletten@mil.no> 
Sendt: 28. august 2019 08:48
Til: Brasø Arnfinn <Arnfinn.Braso@orland.kommune.no>
Kopi: Myrvold Tom <Tom.Myrvold@orland.kommune.no>
Emne: SV: VS: Trafikksikkerhetstiltak Buaasveien, 7140 Opphaug
 
Hei igjen:-)
 
Forstår at dere har en travel hverdag, men sender en liten påminnelse ifm denne saken da jeg fortsatt ikke hørt noe om
det er noen planer for gatelys i Buaasveien på Opphaug?
 
Håper virkelig at denne saken blir satt på dagsordnen da det betyr mye for oss som bor her. Det handler om sikkerheten til
barna våre.
 
Med vennlig hilsen
 
 
Bente Sletten
Buaasveien 34
7140 Opphaug
Mob: 48064882

Fra: Myrvold Tom [Tom.Myrvold@orland.kommune.no]
Sendt: 26. juni 2019 15:30
Til: Brasø Arnfinn
Emne: Fwd: VS: Trafikksikkerhetstiltak Buaasveien, 7140 Opphaug

Hei Arnfinn, ble kontaktet av Bente Sletten som ikke hadde hørt noe fra Ørland kommune?
 
Ber om at du følger opp denne og gir et svar. 

Med vennlig hilsen
 
Tom Myrvold
Ordfører
Ørland Kommune
Mobil: 4886 7329
Epost  |  Facebook  |  Linkedin
 
 

Videresendt melding:



Fra: "Sletten, Bente" <bensletten@mil.no>
Dato: 26. juni 2019 kl. 15:17:17 CEST
Til: "tom.myrvold@orland.kommune.no" <tom.myrvold@orland.kommune.no>
Emne: VS: Trafikksikkerhetstiltak Buaasveien, 7140 Opphaug

Hei.

Etter en samtale med Thomas Engen så rådet han meg om å fremsende en mail ang saken nedenfor, og som jeg
fortalte deg så har jeg ikke hørt noe.

I ettertid er det tilflyttet enda en småbarnfamilie til gata vår, og ønske om gatelys er stort.

Håper at du/dere kan se på saken.

Med vennlig hilsen

Bente Sletten

________________________________
Fra: Sletten, Bente
Sendt: 4. mars 2019 12:39
Til: thomas.engen@orland.kommune.no
Emne: VS: Trafikksikkerhetstiltak Buaasveien, 7140 Opphaug

Hei igjen.

Sender en liten etterlysning ang denne mail, vet du om henvendelsen er registrert noen plass?

Mvh

Bente Sletten



________________________________
Fra: Sletten, Bente
Sendt: 9. januar 2019 12:56
Til: thomas.engen@orland.kommune.no
Emne: VS: Trafikksikkerhetstiltak Buaasveien, 7140 Opphaug

________________________________
Fra: Sletten, Bente
Sendt: 9. januar 2019 12:55
Til: postmottak@orland.kommune.no
Kopi: thomas.engen@orland.kommund.no
Emne: Trafikksikkerhetstiltak Buaasveien, 7140 Opphaug

Hei!

Fremsender denne mail i samråd med flere som bor i Buassveien på Opphaug, og etter spør om det er noen planer
for gatelys i denne gaten?

I de siste årene er det tilflyttet flere barnefamilier og dette blir da skoleveien for disse barna samt at mange leker, står
på ski og sykler omkring, og sikkerheten for de vil bli mye bedre med lys i gaten da det fortiden er STAPPMØRKT.

Det et sterkt ønske å få gatelys i gata vår!

Håper på positivt svar.

Med vennlig hilsen

Bente Sletten

Buaasveien 34



7140 OPPHAUG

mob: 48064882


